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Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyn ě v Ústí nad Labem 
    
Akademický senát 
funkční období 2016 – 2019 
 
Pasteurova 3334/7    Tel.: 475 285 511 
400 96 Ústí nad Labem   Fax: 475 285 566 
internet: www.fsi.ujep.cz   E-mail: kontakt.fsi@ujep.cz 

 
Zápis ze 18. zasedání akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 15. 5. 2018 
Přítomni:  Mgr. Iryna Hren; prof. Ing. Jan Mádl, CSc..; PhDr. Jan Novotný, Ph.D; Ing. 
Blanka Skočilasová, Ph.D.; Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D.; Bc. Sofie Žárská; 
Nepřítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Ing. František Klimenda; Ing. Pavel Kraus; 
Hosté: Ing. Petr Majrich, Ph.D.; prof. Ing. Štefan Michna, PhD.;  
Zapisovatelka: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Uvolnění finanční částky z FRIMu FSI 
5. Přesun finanční částky z FRIMu FSI 
6. Schválení Výroční zprávy o činnosti FSI za rok 2017 
7. Informace z hlasování per rollam 
8. Různé 
9. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 9.00 hod. v budově děkanátu fakulty, zahájil a dále řídil předseda senátu Jan 
Mádl. Konstatoval, že je přítomno šest členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Mádl předložil ke schválení návrh programu jednání, který byl 
doplněn o bod Volba místopředsedy AS FSI. 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Volba místopředsedy AS FSI 
5. Uvolnění finanční částky z FRIMu FSI 
6. Přesun finanční částky z FRIMu FSI 
7. Schválení Výroční zprávy o činnosti FSI za rok 2017 
8. Informace z hlasování per rollam 
9. Různé 
10. Závěr 

 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[101]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři 
Blanka Skočilasová a Sofie Žárská. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[102]. 
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Ad 4) Předseda senátu Jan Mádl přivítal nově zvolenou senátorku Irynu Hren. S odstoupením 
bývalého místopředsedy Jana Kampa, bylo nutné zvolit nového místopředsedu senátu. 
Předseda senátu vyzval přítomné k návrhům. Na místopředsedu byla navržena senátorka Iryna 
Hren. 
 
Návrh usnesení [103]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje zvolení místopředsedkyně Akademického senátu 
Fakulty strojního inženýrství UJEP senátorku Irynu Hren.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[103]. 
 
Ad 5) Tajemník Petr Majrich, přednesl žádost na čerpání finanční částky ve výši 161 000,-Kč. 
Tato částka bude poskytnuta na investiční náklady v rámci spoluúčasti projektu „U21 
MOPR“. 
 
Návrh usnesení [104]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje čerpání ve výši 161 000,-Kč na investiční náklady 
spojené s projektem „U21 MOPR“ v rámci spoluúčasti.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[104]. 
 
Ad 6) Tajemník Petr Majrich prezentoval žádost o čerpání finanční částky z FRIMU FSI, ve 
výši 300 000,-Kč. Tato částka by byla vynaložena na úpravu hlavního vchodu do budovy NO 
(cca 100tis.) a na rozšíření stávající kuchyňky o přilehlou kancelář, kterou momentálně 
využívá doc. Chalupa (cca 200tis.). 
 
Děkan Štefan Michna upřesnil žádost o čerpání s tím, že by se nejednalo o čerpání, ale pouze 
o přesun uvolněných financí na projekt MOPR (1 000 000,-Kč). Jelikož tyto prostředky 
nebudou čerpány, mohly by se využít na čerpání v rámci rekonstrukce.  
 
Návrh usnesení [105]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje přesun finanční částky ve výši 300 000,-Kč 
z uvolněných financí na projekt U21 MOPR, na stavební úpravy v budově FSI v ulici 
Na Okraji 1001/7 a to na úpravu hlavního vchodu do budovy a na rozšíření stávající 
kuchyňky.“  
 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 1 
Návrh byl schválen[105]. 
 
Ad 6) Děkan prezentoval Výroční zprávu o činnosti 2017.  
 
Návrh usnesení [106]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje Výroční zprávu o činnosti Fakulty strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyně za rok 2017. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[106]. 
 
 
Ad 8) Předseda senátu Jan Mádl informoval o hlasování per rollam. Byly schváleny 
Podmínky přijetí ke studiu pro II. a III. kolo přijímacího řízení na Fakultě strojního 
inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem pro akademický rok 2018/2019. 
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Senát bere na vědomí. 
 
Ad 7)  

a) Děkan Štefan Michna informoval o finanční částce, která byla poskytnuta v rámci 
projektu U21-MOPR, tato částka bude vložena do FRIMU FSI, tím bude pokryto 
čerpání z FRIMU FSI na rekonstrukci budovy NO.   

b) Děkan Štefan Michna informoval o stavu výstavby nové budovy FSI. 
Senát bere na vědomí. 

 
Ad 8) Předseda senátu Jan Mádl poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 101 až č. 106.  
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r.  

Ověřili: Blanka Skočilasová, v. r.  

 Sofie Žárská, v. r. 

 
V Ústí nad Labem dne 15. května 2018 
 
        prof. Ing. Jan Mádl, CSc. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
Příloha č. 1 Žádost o uvolnění finanční částky – spoluúčast U21 MOPR 
Příloha č. 2 Žádost o uvolnění finanční částky – stavební úpravy 
Příloha č. 3 Výroční zpráva o činnosti FSI za rok 2017 


